
Sverresborg Hoops Basket              
PROTOKOLL STYREMØTE 

Møtet gjelder: Styremøte nr. 4/2021 i Sverresborg Hoops Basket 
Dato og tid: Onsdag 5.5.21, kl. 19.00-22.10 
Sted: Microsoft Teams 
  
Deltakere: Mathias Aarskog, Geir Schønberg, Bjørn Åge Bergsjordet, Camilla Jensen, 

Helga Valør Wist og Guro Samanns. 
Forfall:  Tommy Geving og Hugo De La Plaza. 
Gjest: Vegard Tøfte sak 4.2.21. 

Referent:  Mathias Aarskog. 
  
Saksliste 

Sak 4.1.21 Forrige styremøteprotokoll. 
 Styreprotokoll for møte 23. mars 2021 ble godkjent. 

Sak 4.2.21 Daglig drift.         Alle   
Arrangement. Vennskapskamper mot Tromsø stoppet av Covid 19. NBBF Midt har  
foreslått 4 cuper istedenfor Gjensidige Cup som ble avlyst. Vi har søkt på cup for U19-lagene. 
Har også sagt oss villig til å ta andre cuper hvis ingen andre vil, bortsett fra senior som 
vi ikke ønsker å arrangere.        Bjørn Åge 
Sportslig utvalg. Vegard presenterte forslag til påmelding av lag sesongen 2021/2022. 
Noen få avklaringer må gjøres.        Mathias/Guro 
Foreldremøter. Vi bør oppfordre våre lag til å ha foreldremøter på Teams. Geir 
Møte SIF. Fotball har utviklet Havsteinbanen og ønsker å gjøre noe med klubbhuset.  
Hvis vi skal være med, må vi få budsjett på hva det koster og hva våre forpliktelser  
blir. Det er også en diskusjon i hovedstyret i SIF om fremtidig organisering. Geir 
Sosialkontaktene. Vi bør oppfordre alle lagene til å ha lagvis sesongavslutning i  
disse koronatider.         Camilla J  
Jentebasket. Har søkt om jentebasket arrangement i Åsveihallen 20.22. august. Guro  
Dugnader. Rune har ikke fått henvendelse fra konsertarrangører enda.  Mathias  
EB arrangement. EB U13 gikk bra. Enklere å arrangere enn før, men kronaregler  
er en utfordring.         Helga  
Hallvakter. Bjørn Åge tar kontakt med Håndball om vi skal bidra med hallvakter  
i sommer. Introduserer samtidig ny kontaktperson fra oss Hugo.   Hugo  

Sak 4.3.21 Styresaker som trenger vedtak.      Alle  
 Trenerhonorar vinter 2021 ble lagt frem og godkjent.    Mathias 
 Trenerhonorar for personer utenfor klubben ble diskutert.    Alle 

Sak 4.4.21 Planlegging kommende sesong. 
 Utsatt til neste møte.         Alle 

Sak 4.5.21 Eventuelt.  
 Neste styremøte med mat på klubbhuset 15. juni hvis koronareglene tillater det. Alle  
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